
Kommentarer i høringssvar fra Norddjurs Fælles Elevråd Forvaltningens bemærkninger

Norddjurs Fælles Elevråd (NFE) er meget positive overfor en styrket indsats på 

uddannelsesvejledningsområdet. NFE mener, der er størst udviklingspotentiale i forslag 

1, men har stort ønske om at punktet vedr. "Ungeambassadører",  nævnt i forslag 2, 

implementeres i det endelige forslag også. 

Forslaget er modtaget og drøftes i udvalget.

Kommentarer i høringssvar fra Auning Skole Forvaltningens bemærkninger

Bestyrelse og MED-udvalg Auning Skole undrer sig over den korte svarfrist og 

anmærker, at medlemmerne af bestyrelsen og MED-udvalget som læg-folk har ringe 

mulighed for at forholde sig til, om løsningern er god eller forskningsmæssigt funderet 

på grund af den korte tidsfrist. 

Forvaltningen bemærker, at sagen er sendt i høring umiddelbart 

efter BUU mødet 28. januar 2021. Endvidere har repræsentanter 

fra Auning skole og Søren Kanne skolen bidraget til udfærdigelse af 

forslagene i sagen.

Bestyrelsen og MED-udvalg Auning Skole fremhæver forslag 2 og fremhæver især 

ungeambassadørerne og partnerskaber med virksomheder. 

Forslaget er modtaget og drøftes i udvalget.

Bestyrelsen og MED-udvalg Auning Skole bemærker, at en forventningsafstemning i 

forhold til opgavefordelingen mellem skole og UU vil være hensigtsmæssig. Ydermere 

bemærkes, at budgettet burde omregnes til forventet forbrug af timer, idet dette vil 

gøre det nemmere at rammesætte det mulige rum for samskabelse og handlinger.

Forslaget er modtaget og drøftes i udvalget.

Kommentarer i høringssvar fra Børneby Midt Forvaltningens bemærkninger

Bestyrelsen i Børneby Midt tilslutter sig forslag 1 med tilføjelse af "ungeambassadører" 

nævnt i forslag 2.

Forslaget er modtaget og drøftes i udvalget.

Kommentarer i høringssvar fra Søren Kanne Skolen Forvaltningens bemærkninger

Bestyrelsen i Søren Kanne Skolen finder det positivt, at en styrkelse af UU's 

vejledningsindsats prioriteres og fremhæver forslag 1.

Forslaget er modtaget og drøftes i udvalget.

Kommentarer i høringssvar fra Børneby Nord Forvaltningens bemærkninger

Fællesbestyrelsen i Børneby Nord fremhæver forslag 2 som det bedste og begrunder 

dette med brugen af ungeambassadører og erhverv på video (lommefilm).

Forslaget er modtaget og drøftes i udvalget.

Fællesbestyrelsen i Børneby Nord ser det som en vigtig indsats, at alle unge får tilbudt 

minimum én vejledningssamtale om uddannelsesvalget.

Forvaltningen bemærker, at der i sagen lægges op til at alle unge i 

8. årgang tilbydes en individuel vejledningssamtale. 

Kommentarer i høringssvar fra Viden Djurs Forvaltningens bemærkninger

Viden Djurs kan tilslutte sig begge forslag, men fremhæver gode resultater ved brug af 

ungeambassadører

Forslaget er modtaget og drøftes i udvalget.

Kommentarer i høringssvar fra Randers Social- og Sundhedsskole Forvaltningens bemærkninger

Randers Social- og Sundhedsskole fremhæver forslag 2 og fremhæver især brugen af 

ungeambassadører og erhverv på video (lommefilm) som værende effektive værktøjer.

Forslaget er modtaget og drøftes i udvalget.

Forslag fra arbejdsgruppe bag styrkelse af Ungdommens Uddannelsesvejledning's indsats


